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 PROTOKÓŁ NR 18/2013 

Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I SPRAW SPOŁECZNYCH 

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 09.04.2013 r. W GODZ. 13
50

-14
30 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list 

obecności ( zał. nr 1 i 2). 

Posiedzenie  odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy  

ul. Dąbrowskiego 17.  

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej 

w Wałczu – materiał sesyjny. 

5. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Wałeckiego  

za 2012 r.  – materiał sesyjny. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Wałeckiego w 2012 roku  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i  o wolontariacie – 

materiał sesyjny. 

7. Informacja na temat przygotowań do rekrutacji absolwentów gimnazjów na rok 

2013/2014. 

8. Informacja o sytuacji w szkołach technicznych (Zespół Szkół Nr 2, Zespół Szkół Nr 3 i 

Zespołu Szkół Nr 4 RCKU). 

9. Informacja na temat realizacji zadań oświatowych młodzieży o specjalnych potrzebach 

edukacyjnych.   

10. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu.      

11. Sprawy bieżące. 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

13. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 

 

 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek. 

 

 



2 

 

 Ad pkt 2. 

Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji stwierdził quorum, obecnych 10 członków Komisji. Nieobecna: 

Jadwiga Jankowska-Klonowska .  

 

Wobec powyższego Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 

 

 

Ad pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Do przedstawionego porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. 

 

 

 

Ad pkt 4. 

Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej 

w Wałczu. 

 

W posiedzeniu Komisji dot. niniejszego punktu uczestniczyła Marzenna Łopatka – Dyrektor 

Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu. 

  

Przedmiotowe sprawozdanie pisemne, jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu   

XXII sesji Rady Powiatu w Wałczu z dnia 24 kwietnia 2013 r.  

 

 

Andrzej Gostołek - Przewodniczący Komisji  

W związku z informacjami jakie do niego dotarły na temat połączenia Powiatowej Biblioteki 

Publicznej z Biblioteką PWSZ w Wałczu poprosił Mrzennę Łopatkę Dyrektor PBP w Wałczu 

o przekazanie wiadomości w powyższym temacie.  

 

 

Marzenna Łopatka – Dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu. 

Odpowiedziała, iż zrodził się pomysł wcielenia Powiatowej Biblioteki Publicznej w struktury 

Biblioteki PWSZ w Wałczu. Nie są to plany dokładnie sprecyzowane. Wcześniej planowano 

połączyć PBP z Poradnią Psychologiczno-Pedagogiczną w Wałczu, jednak wiadomo już, że 

jest to niemożliwe. 

 

 

Janusz Różański – Członek Komisji 

Oświadczył, iż jest przeciwny wcieleniu PBP w Wałczu w strukturę Biblioteki PWSZ w 

Wałczu. Prowadzenie PBP  jest zadaniem własnym powiatu. 
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Marek Subocz – Członek Komisji 

Zwrócił się z zapytaniem do Dyrektor Marzenny Łopatki jak rozpatruje się na plany wcielenia 

PBP w Wałczu w struktury  biblioteki PWSZ w Wałczu 

 

 

Marzenna Łopatka 

Odpowiedziała, iż wolałaby by PBP funkcjonowała w takiej formie jak obecnie. 

 

Następnie na prośbę Przewodniczącego Komisji Dyrektor Marzenna Łopatka poinformowała 

Komisję o wielkości budżetu PBP w 2012 r. Oznajmiła, iż w 2012 r. otrzymano dotację  

budżetową  w wysokości 151.500,00zł. Powiatowa Biblioteka Publiczna  osiągnęła również 

dochody własne  w wysokości 17.245,95zł  (w tym: 599,31 - BO; 8000,00 – szkolenia; 

8646,64 – wpłaty czytelników),  które zostały wydatkowane głównie na zakup książek i 

czasopism. Powiatowa Biblioteka Publiczna otrzymała również dotację z Biblioteki 

Narodowej w Warszawie w  wysokości 10.750,00 zł na zakup nowości wydawniczych. 

 Łącznie stanowi to kwotę  179.495,95 zł. 

 

Wobec braku innych uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 

Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu.  

 

W wyniku głosowania powyższą informacje zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. 

Niniejsze będzie przedmiotem obrad XXII sesji Rady Powiatu 

 

Posiedzenie Komisji o godz. 14
00 

opuściła Marzenna Łopatka.  

 

 

 

Ad. pkt. 5 

Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Wałeckiego 

za 2012 r. 

 

  

W posiedzeniu Komisji dot. niniejszego punktu uczestniczyła Anna Krysztofiak – p.o. 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wałczu. 

 

Przedmiotowa informacja pisemna, jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu   

XXII sesji Rady Powiatu w Wałczu z dnia 24 kwietnia 2013 r.  

 

 

Anna Krysztofiak – p.o. Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wałczu 

poinformowała, iż stan sanitarno-epidemiologiczny powiatu wałeckiego jest zadawalający, 

nie budzący zagrożeń dla zdrowia i życia mieszkańców powiatu wałeckiego. W porównaniem 

do 2011 r. w obszarach objętych nadzorem nie zanotowano istotnych zmian.  

Następnie dyskutowano na temat podmiotów zaopatrujących w wodę. 

 

 

Wobec braku innych uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie informacje na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie 

Powiatu Wałeckiego za 2012 r.  
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W wyniku głosowania powyższą informacje zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie.  

Niniejsze będzie przedmiotem obrad XXII  sesji Rady Powiatu. 

 

Posiedzenie Komisji o godz. 14
05 

opuściła Anna Krysztofiak.  

 

 

 

Ad. pkt. 6 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Wałeckiego w 2013 roku  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie – materiał sesyjny. 

 

Przedmiotowa informacja pisemna, jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu   

XXII sesji Rady Powiatu w Wałczu z dnia 24 kwietnia 2013 r.  

 

 

Mirosław Wiercioch – Członek Komisji 

Zapytał jaki był powód negatywnego rozpatrzenia przez Zarząd Powiatu przydzielenia dotacji 

dla kilku zgłoszonych przez organizacje i stowarzyszenia  ofert? 

 

 

Wojciech Pastuszak – Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego, Bezpieczeństwa  

i Spraw Obywatelskich 

Odpowiedział, iż Oferty zostały odrzucone, gdyż złożone zostały niezgodnie z celem na jaki 

przyznawano dotacje. 

 

 

Wobec braku innych uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie Sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu 

Wałeckiego w 2012 roku z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie.  

 

W wyniku głosowania powyższe  sprawozdanie zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie.  

Niniejsze będzie przedmiotem obrad XXII  sesji Rady Powiatu. 

 

 

 

W posiedzeniu Komisji dot. punktu 7 i 8 i 9 uczestniczyli: Józef Kropielnicki – Naczelnik 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych w/m, Piotr Filipiak – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 w 

Wałczu, Renata Piasecka – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Wałczu, Dorota Matuszak-

Klupczyńska –Dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 RCKU .  
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Ad. pkt. 7 

Informacja na temat przygotowań do rekrutacji absolwentów gimnazjów na rok 

2013/2014. 

 

Przedmiotowa informacja pisemne stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

Józef Kropielnicki – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że w 

miesiącu lutym br. Zarząd Powiatu przyjął wytyczne do projektów arkuszy organizacyjnych 

na 2013/2014. Powyższe zostały także omówione z dyrektorami szkół. Wyjaśnił, iż zakłada się 

powołanie 7 oddziałów w licach ogólnokształcących 8 w technikach i 7 w szkołach 

zawodowych. Uściślił, iż w przypadku oddziałów o profilu ogólnym planuje się utworzenie 3 

oddziałów w Zespole Szkół Nr 1, 3 oddziałów w II LO i jeden „wojskowy” w Zespole Szkół 

 Nr 2. Jeżeli chodzi o oddziały o profilu technicznych planuje się utworzenie  2 oddziałów w 

Zespole Szkół Nr 2, 2 oddziały w Zespole Szkół Nr 3 oraz 4 oddziały w Zespole Szkół Nr 4 

RCKU. Co do oddziałów o profilu zawodowym 2 zostaną utworzone w Zespole Szkół Nr 2 

oraz 5 oddziałów w Zespole Szkół Nr 3. Następnie poinformował, iż do klas pierwszych 

planuje się przyjąć około 700  absolwentów gimnazjów, z czego ok 20 uczniów, to ci, którzy 

nie zostaną kwalifikowani do klas drugich, a ok. 60 to absolwenci gimnazjów spoza powiatu. 

Zaznaczył, że szkoły ponadgimnazjalne powiatu przygotowane są także  na przyjęcie większej 

od pierwotnie zakładanej liczby absolwentów gimnazjów. 

Następnie poinformował, iż Zarząd Powiatu planuje utworzenie, na bazie zaplecza 

edukacyjnego kolegium nauczycielskiego, liceum ogólnokształcące sztuk pięknych. W 

powyższej sprawie zostało wysłane pismo do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego. 

Liceum to byłoby sześcioletnie, gdyż kształcenie rozpoczynałoby się od pierwszej klasy szkoły 

gimnazjum do ostatniej klasy szkoły licealnej. Dlatego też najprawdopodobniej w kwietniu br. 

zaistnieje konieczność podjęcia przez Radę Powiatu uchwały w powyższej sprawie. 

Następnie odnośnie Powiatowej Biblioteki Publicznej  poinformował, iż na rok 2013 na 

funkcjonowanie otrzymała 15.000 dotacji z budżetu. Kwota ta jest wyższa od ubiegłorocznej o 

dwa tysiące złotych i wydaje mu się być wystarczająca. 

Janusz Różański członek Komisji zapytał  ilu uczniów w roku ubiegłym przyjęto do pierwszych 

klas szkół ponadgimnazjalnych powiatu? 

Józef Kropielnicki odpowiedział, iż w  roku szkolnym 2012/2013 do klas I szkół 

ponadgimnazjalnych przyjęto ok. 700 uczniów.  Zakłada się, że w jeden oddział liczył będzie 

ok. 30 uczniów, czyli planuje się utworzenie 22 oddziałów. Jeżeli uczniów klas I będzie mniej 

niż zakładano wówczas zostaną utworzone oddziały po 24 uczniów.  

 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych  Andrzej Gostołek poprosił 

dyrektorów szkół ponadgimnazjalnych technicznych (Zespół Szkół Nr 2, Zespół Szkół Nr 3  

i Zespołu Szkół Nr 4 RCKU) o  przedstawienie krótkich informacji.  

 

W pierwszej kolejności wypowiadała się Renata Piasecka Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w 

Wałczu, która poinformowała, iż ZS Nr 2 podobnie jak i pozostałe szkoły ponadgimnazjalne 

powiatu wzięły udział w XI Giełdzie Zawodoznawczej, organizowanej przez Poradnię 

Pedagogiczno-Psychologiczną w Wałczu. Przygotowano materiały reklamowe dotyczące 

oferty edukacyjnej szkoły i obecnie organizowane są spotkania z gimnazjalistami w 

gimnazjach zlokalizowanych na terenie powiatu ale i poza powiatem. Zainteresowanie jest 

niestety nie ZS Nr 2, gdyż gimnazjaliści preferują ZS Nr 4 RCKU i II LO. 
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Następnie Przewodniczący Komisji oddał głos pani  Matuszak-Klupczyńskiej Dyrektor  ZS Nr 

4 RCKU, która poinformowała, iż oferta edukacyjna szkoły jest bardzo szeroka zarówno dla 

dziewcząt (gastronomia, hotelarstwo, turystyka) i chłopców (odnawialne źródła energii, 

informatyka). W roku bieżącym, po naciskach pana Starosty rozpoczęto działania  mające na 

celu przeznaczenia trzeciego piętra budynku szkoły, które dotychczas było wykorzystywane do 

zajęć praktycznych, na  internat. Obecnie wiadomo już, że utworzenie internatu jest możliwe. 

Dzięki niemu szkoła pozyskałaby dodatkowych uczniów. Wyjaśniła iż dwa lata temu 

dowiadywała się wśród młodzieży spoza powiatu o powód, dla którego nie chcą kontynuować 

nauki w ZS Nr4 i okazało się, że rezygnowali z powodu braku internatu. Ponadto dodała, iż 

utworzono kurs dla dorosłych w kierunku technik rolnik. 

 

Piotr Filipiak – Dyrektor ZS Nr 3 w Wałczu poinformował, iż oprócz działań promujących 

ofertę edukacyjną szkoły, obecnie kładziony jest nacisk na rozwój kierunków mechanicznych, 

ponieważ na powyższe kierunki jest bardzo duże zapotrzebowanie na rynku pracy. Podczas 

spotkań z rodzicami informuje się że kształcenie młodzieży na kierunkach mechanicznych 

gwarantuje im w konsekwencji 100% zatrudnienie. Dodał, iż zaplecze techniczne warsztatów 

nie jest najlepsze, natomiast czyni starania, by je unowocześniać i doposażyć.   

 

Robert Tobiasz członek Komisji przyznał, iż utworzenie internatu w duży sposób przyczyni się 

do pozyskania uczniów pragnących kontynuować naukę w szkołach ponadgimnazjalnych 

powiatu. Również w internacie miałyby możliwość zakwaterowania osoby uczęszczające do 

gimnazjów, które później będą kontynuować naukę w szkołach gimnazjalnych powiatu. 

 

Józef Kropielnicki Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych wyjaśnił, iż utworzony 

internat przeznaczony byłby jedynie dla płci żeńskiej, ponieważ wychodzi się z założenia, że 

dziewczęta są „grzeczniejsze”. 

 

Następnie Komisja dyskutowała na temat  możliwości zakwaterowania uczniów. 

 

 

Wobec braku innych uwag i wniosków w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji 

poddał pod głosowanie przyjęcie informacji na temat przygotowań do rekrutacji absolwentów 

gimnazjów na rok 2013/2014. 

  

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. 

 

 

 

 

Ad. pkt. 8 

Informacja o sytuacji w szkołach technicznych (Zespół Szkół Nr 2, Zespół Szkół Nr 3  

i Zespołu Szkół Nr 4 RCKU). 

 

Przedmiotowa informacja pisemne stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

  

 Komisja omówiła przedmiotową informację w punkcie 7 porządku posiedzenia pn. 

„Informacja na temat przygotowań do rekrutacji absolwentów gimnazjów na rok 

2013/2014”. 
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Wobec braku uwag i wniosków w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał 

pod głosowanie przyjęcie informacji o sytuacji w szkołach technicznych  (Zespół Szkół Nr 2, 

Zespół Szkół Nr 3 i Zespołu Szkół Nr 4 RCKU). 

 

W wyniku głosowania powyższą informację przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Ad. pkt. 9 

Informacja na temat realizacji zadań oświatowych młodzieży o specjalnych potrzebach 

edukacyjnych. 

 

Przedmiotowa informacja pisemna stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

W posiedzeniu Komisji dot. niniejszego punktu uczestniczył  Józef Kropielnicki – Naczelnik 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych w/m.  

 

 

Wobec braku uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie przyjęcie informacji na temat realizacji zadań oświatowych młodzieży o 

specjalnych potrzebach edukacyjnych. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację  przyjęto  jednogłośnie. 

 

Posiedzenie Komisji o godzinie 14
20 

opuścili: Piotr Filipiak, Renata Piasecka, Dorota 

Matuszak-Klupczyńska.  

 

 

 

Ad. pkt. 10 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu.    

 

Komisja Budżetu i Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

kierowany na   XXII sesję Rady Powiatu w dniu 24 kwietnia 2013 r. w sprawie: 

 

- w sprawie likwidacji Powiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Wałczu -  wobec 

braku uwag do przedłożonego projektu uchwały przewodniczący Komisji poddał niniejszy pod 

głosowanie w wyniku głosowania przedmiotowy projekt uchwały bez uwag  zaopiniowano 

jednogłośnie pozytywnie; 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do niniejszego  protokołu. 
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Ad. pkt. 11 

Sprawy bieżące. 

 

W przedmiotowym punkcie porządku Komisji głosu nie zabierano. 

 

 

 

Ad. pkt. 12 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku  

Przewodniczący Komisji o godz. 14
40

 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                      

 Przewodniczący Komisji 

Inspektor ds. Obsługi Rady Powiatu 

                                                                                                  Andrzej Gostołek  

Anna Siwiec 


